
 
De wethouder heeft in de oordeelsvormende raadsvergadering van 21 mei jl. 
herhaaldelijk  toegezegd de voorgestelde maatregelen waarover ik mijn ongenoegen gemotiveerd 
heb kenbaar gemaakt (Ansbalduslaan en Bertelindislaan), uit te stellen naar een tijdstip na realisatie 
van alle overige ingrepen om het sluipverkeer te beperken, zodat hij het effect daarvan kan 
betrekken bij een eventuele uitvoering.  
 
Ik hoop en ga ervan uit dat dit ook betekent dat u vanwege het uitstel en de te verwachte evaluatie 
van genoemde effect op het sluipverkeer van de geplande maatregelen, de belanghebbende 
bewoners van de Ansbalduslaan en de Bertelindislaan wasronder ik, nu wel tijdig informeert. 
 
Wellicht ten overvloede wil ik benadrukken dat het huidige aantal sluipers ons weinig overlast 
bezorgt. Dit is ook aan de orde geweest op 21 mei. De overlast die we nu ervaren betreft 
verkeersonveiligheid vanwege hardrijders, waaronder helaas ook buurtgenoten. Treffen van 
snelheidsbelemmerende maatregelen zal ik dan ook altijd van harte ondersteunen. 
 
Wilt u de raad van dit bericht op de hoogte stellen?  
 
Vriendelijke groet, 
 


